
 

Jaarverslag 2023 

Aan het begin van het jaar 2023 moest iedereen nog wennen aan het afscheid nemen van corona. 
Tijdens de ALV op 27 februari ontbrak ondergetekende wegens ziekte, maar gelukkig werd zijn taak 
goed overgenomen door Mauring Roest. Het verslag van die ALV is daar een neerslag van.  
 

Bestuur 
Het bestuur, aan het begin van het jaar bestaande uit Albert Dorrestein, Linda Lubbers, Matthijs Mey  
en Mauring Roest, kwam dit jaar vijf keer bij elkaar.  Albert Dorrestein fungeert als voorzitter ad 
interim tot er een nieuwe voorzitter is gevonden. Linda Lubbers is onze penningmeester. Matthijs 
Mey beheert het archief en zorgt o.a. voor de nieuwsbrieven. Mauring Roest draagt zorg voor de 
productie en redactie van het Jaarboek. Wij streven nog steeds naar uitbreiding van het bestuur en 
ondernemen daar regelmatig actie voor.     
 

Lezingen 
Dit jaar combineerden we lezingen en presentaties, soms ook door de nood gedwongen. Bij de ALV 
vertoonde Matthijs een aantal films uit ons archief. Dat is altijd weer aanleiding voor verbazing en 
weemoed. Op 17 april hield Willem Endhoven een lezing over fabrieken in Koudekerk, een 
onderwerp dat ook veel vragen opleverde. De roemruchte Heer van de Heerlijkheid Koudekerk en 
Poelfeest, Johan Willem Ripperda, werd op 25 september door ondergetekende ten tonele gebracht. 
100 jaar Koudekerkse ansichkaarten kregen op 27 november een gezicht door de lezing van Matthijs 
Mey.   
 
Excursie 
Op vrijdagmiddag 27 oktober gingen we met 12 deelnemers naar het  onbekende Torenmuseum 
Valkenburg.  Een bijzonder museum dat beslist een bezoek waard was gezien de reacties van de 
deelnemers. 
 
Tentoonstelling “Koudekerk door de ogen van” 
In maart en april organiseerden we in het voormalige pand van Huisman de tentoonstelling 
“Koudekerk door de ogen van”. Een kleine 200 mensen bezochten deze expositie met veel plezier. 
Opvallend was ook dat bezoekers nog een keer terugkwamen. Ook mensen van het Inloophuis 
Koudekerk en bewoners van Rhijndael bezochten met een gevoel van herkenning de tentoonstelling. 
 
Canon van Alphen aan den Rijn 
De plannen voor een Canon van Alphen aan den Rijn vanwege het tienjarig bestaan van de gemeente 
kregen dit jaar meer vorm. Wij schrijven ook mee aan de canon, vooral over onderwerpen die met 
Koudekerk te maken hebben.  Alles bij elkaar gaat het al snel om tien van de vijftig vensters. 
 
Jaarboek 2023 nr. 18 
Op 27 november konden wij de eerste jaarboeken nr.18  uitreiken aan de aanwezige leden. Met 
enige vertraging door ziekte zijn  vervolgens alle leden van een nieuw jaarboek voorzien. De eerste 
reacties waren heel positief.  



  
Schenkingen 
Ook dit jaar ontvingen wij weer allerlei schenkingen in de vorm van boeken, munten, foto’s en 
andere zaken. Daarvan maken we steeds melding in onze nieuwsbrief. Wij zien het als onze 
verantwoordelijkheid deze schenkingen een goede plek in onze collectie of ergens anders te geven. 
 
Archief 
Eerder hebben wij het archief geïnventariseerd, mede omdat wij de digitalisering aan het 
voorbereiden zijn. In 2024 hopen we een afspraak met de projectleider te maken. 
 
Rondleidingen  
Op 9 september  verzorgden we in het kader van Open Monumentendag twee rondleidingen voor 
kleine groepen. Verder was er in samenwerking met de mensen van de Brugkerk, de Stichting 
Vrienden van de Brugkerk en de Stichting Open Monumentendag Alphen aan den Rijn een 
programma in Onder Dak. Er waren ongeveer 140 bezoekers tijdens deze Open Monumentendag.    
 
Samenwerking met andere organisaties 
Wij zien het ook als onze taak om samen te werken met andere organisaties op cultuurhistorisch 
terrein. Wij maken deel uit van het Historisch Platform Alphen aan den Rijn dat twee keer per jaar bij 
elkaar komt. Wij zijn aangesloten bij Rijnlands Geschiedenis voor uitwisseling van activiteiten en 
artikelen in regionaal verband. Overleg hebben wij met de gemeente over het onderhoud van de 
Koudekerkse brug. Wij werken samen met PRET, het platform Recreatie en Toerisme, als het gaat om 
wandel- en fietstochten in Koudekerk. In dat kader is een nieuwe folder “Wandelen en fietsen door 
landelijk Koudekerk” op 20 september aan wethouder Relus Breeuwsma aangeboden. Sinds kort zijn 
we vertegenwoordigd in het bestuur van Stichting Vrienden van de Brugkerk om zo een bijdrage te 
leveren aan het behoud van de Brugkerk.  
 
Tot slot  
Dit jaar hebben we in maart definitief afscheid moeten nemen van Jos Heemskerk  die jarenlang onze 
penningmeester was. Het is ook heel vreemd om hem in ons dorp te moeten missen. Tegelijk is er 
steeds dat gevoel van grote waardering voor wat hij gedaan heeft.  
  
Namens het bestuur, 
 
Albert Dorrestein 
Voorzitter a.i. 
 


